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Zápisnica  

z 16 . zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Oponiciach 

konaného dňa 12.06.2024  
___________________________________________________________________________ 

Prítomní:             Mgr. Milan Gál, starosta obce 

  Poslanci : Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda, Štefan Virág, Lukáš Košťál,            

                              Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

Neprítomní:         Mgr. Andrea Gálová  

Ďalší prítomní:    Mgr. Helena Paučírová – hlavná kontrolórka obce 

     Gabriela Šišková – zamestnankyňa obce 

     Zuzana Geršiová – zamestnankyňa obce  

 

NAVRHNUTÝ PROGRAM ZASADNUTIA: 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu  

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

5. Správa o plnení uznesení  

6. Prerokovanie správy nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2023  

7. Riešenie havarijného stavu odvodnenia vstupu do Základnej školy  

8. Prerokovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II.polrok 2024 

9. Rozpočtové opatrenia č.8/2024 a 9/2024 

10. Rôzne  

11. Záver  

K bodu 1. Otvorenie :  

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva, ktoré bolo zvolané pozvánkami ( príloha č. 1) otvoril 

Mgr. Milan Gál, starosta obce.  Privítal všetkých prítomných, zároveň skonštatoval, že  sú prítomní  

šiesti  poslanci a OZ je uznášaniaschopné. Prezenčná listina je prílohou č.2 zápisnice. 

 

K bodu 2. Schválenie programu:  

 

Starosta obce prečítal program zasadnutia, nikto z prítomných poslancov nemal k navrhnutému 

programu žiadne pripomienky, pristúpilo sa hlasovaniu za schválenie programu.    

 

Hlasovanie č.1:      

za:                6 poslancov                     Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda, Štefan Virág, Lukáš Košťál, 

          Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

proti :            0 poslancov     

zdržal sa:      0 poslancov     

    

Navrhnutý program 16. zasadnutia OZ bol schválený. 
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Prijaté Uznesenie č. 187 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje 

1. Otvorenie  

2. Schválenie programu  

3. Voľba návrhovej komisie  

4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa  

5. Správa o plnení uznesení  

6. Prerokovanie správy nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2023  

7. Riešenie havarijného stavu odvodnenia vstupu do Základnej školy  

8. Prerokovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II.polrok 2024 

9. Rozpočtové opatrenia č.8/2024 a 9/2024 

10. Rôzne  

11. Záver  

K bodu 3. Voľba návrhovej komisie 

 

Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu Ing. Jána Frátera, za členov  Zuzanu Kohajdovú 

a Miloša Kováča. 

 

Hlasovanie č. 2:                      

za:                  6  poslancov                    Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda, Štefan Virág, Lukáš Košťál, 

            Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

proti :             0  poslancov   

zdržal sa:       0  poslancov        

Návrh bol prijatý 

 

Uznesenie č. 188 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje 

Návrhovú komisiu OZ v zložení:  predseda:   Ing. Ján Fráter 

                                                        členovia:   Zuzana Kohajdová 

         Miloš Kováč 

                 

Predseda   návrhovej komisie prečítal prijaté  Uznesenia č. 187 a č.188. 

 

K bodu 4. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa: 

 

Za overovateľov zápisnice starosta určil: Štefana Virága  a Petra Kohajdu, za zapisovateľku Gabrielu 

Šiškovú. 

 

Hlasovanie č. 3:                      

za:                6 poslancov                     Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda, Štefan Virág, Lukáš Košťál,  

          Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

proti :            0  poslancov   

zdržal sa:      0  poslancov        
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Predseda     návrhovej komisie Ing. Ján Fráter prečítal prijaté 

Uznesenie č. 189 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje 

overovateľov zápisnice:                     Štefan Virág 

                                                            Peter Kohajda                                            

zapisovateľka:                                     Gabriela Šišková       

 

K bodu 5. Správa o plnení uznesení : 

 

Starosta obce oboznámil prítomných s plnením uznesení, ktoré boli prijaté na  15. zasadnutí OZ: 

- Uznesenie č. 183 –  realizácia kúrenia v kultúrnom dome, kúrime v skúšobnom režime, 

momentálne sa vybavujú revízie a  úradné skúšky 

- Uznesenie č.182 – prenájom benátskych zrkadiel za 500 € na dobu 2 rokov,  

starosta vyzval riaditeľa Chateau Appony pána  Plačka, aby sa k prenájmu zrkadiel vyjadril. Pán 

Plačko sa obrátil na poslancov, že by chcel vedieť ako dospeli k sume 500 €, tiež sa ich spýtal, či 

trvajú na cene prenájmu. 

Poslanec Lukáš Košťál sa zástupcu Chateau Appony spýtal, či on prichádza s nejakým návrhom, 

o ktorom môžu jednať. 

Pán Plačko  vyslovil názor, že 500 € sa mu zdá veľa, že kaštieľ je v obci, je zázrak, že tu také niečo 

funguje, investujú sa do neho nemalé peniaze, zrkadlá boli zamenené za starý nábytok – spálňu, 

o ktorú už obec nemá záujem, tak bola daná do múzea v Brodzanoch.  

Starosta sa spýtal pána Plačka,  že čo navrhuje, lebo sú rôzne spôsoby, ako by sa to dalo vyriešiť. 

Pán Plačko povedal, že hľadal, nejaké riešenie, ale ťažko sa mu komunikuje s obcou. 

Starosta obce Mgr. Milan Gál zareagoval, že ťažko sa komunikuje s kaštieľom, lebo na výročie obce 

chcel od nich pomôcť s realizáciou osláv, ale prvá reakcia pána riaditeľa, bola, že čo za to ? Zároveň 

starosta informoval, že po jeho oznámení riaditeľovi kaštieľa, že je potrebné podpísať novú zmluvu 

o prenájme benátskych zrkadiel, pán Plačko povedal, že končí dobrá spolupráca s obcou, že sa budú 

chovať ako tvrdí biznismeni. Podľa starostu  obec  kaštieľu vždy vychádzala v ústrety, zároveň 

vyslovil myšlienku, že nechce, aby sa vzťahy medzi obcou a kaštieľom zhoršovali, ale, aby sa 

zlepšovali. Riaditeľ kaštieľa zareagoval, že všetky vzťahy sú založené na komunikácií. Starosta obce 

vyslovil názor, že obec by chcela od nich určité výhody pre obyvateľov, čo potvrdil i poslanec Peter 

Kohajda. Poslanec Lukáš Košťál sa obrátil na riaditeľa Chateau Appony, že nech si to všetko 

premyslia, nech to prejednajú s konateľom a nech potom prídu s nejakým návrhom, o ktorom budú 

poslanci jednať. Pán Plačko sa vyjadril, že do dvoch týždňov predloží za Chateau Appony návrh 

prenájmu starostovi obce. 

  

Uznesenie č.190 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

berie na vedomie  

správu o plnení uznesení, ktorú predniesol starosta obce Mgr. Milan Gál 

 

Hlasovanie č. 4                      

za:                   6 poslancov                     Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág, Lukáš Košťál 

             Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

Proti:               0 poslancov   

zdržal sa:      0 poslancov        

 

Návrh bol prijatý. 
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K bodu 6. Prerokovanie správy nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2023 :  

Starosta obce prečítal záver  správy nezávislého audítora za rok 2023 ( príloha č.3), zároveň sa 

spýtal, či z poslancov má k správe nejaké pripomienky. Nikto nemal.  

 

Predseda   návrhovej komisie prečítal návrh na   

Uznesenie č.191 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

berie na vedomie  

Správu nezávislého audítora k účtovnej závierke za rok 2023. 

 

Hlasovanie č. 5                      

za:                   6 poslancov                     Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág, Lukáš Košťál 

             Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

Proti:               0 poslancov   

zdržal sa:      0 poslancov        

Návrh bol prijatý. 

K bodu 7. Riešenie havarijného stavu odvodnenia vstupu do Základnej školy: 

Starosta obce Mgr. Milan Gál informoval poslancov, že sa stretol s firmou ABSTAV, aby zistil ako 

je riešené odvodnenie pred základnou školou.  Bol informovaný zo strany firmy, že odvodnenie bolo 

urobené tak, ako  bolo naprojektované, predné ríny sú odvedené do pôvodnej vsakovacej jamy, do 

ktorej ide voda aj z cesty a keď viacej prší, tak voda vyráža pred školou a tečie do školy. Riešením 

by bolo spraviť prečerpávajúcu šachtu s plavákom a čerpadlom a keď bude šachta plná, čerpadlo 

vodu prečerpá na miesto za školu, kde nadbytočná voda vsiakne.  

Poslanec Lukáš Košťál vyslovil názor, že problém s vodou môže nastať, keď sa pokazí čerpadlo, že 

on navrhuje vykopať veľkú vsakovaciu jamu. 

Poslanec Miloš Kováč vyjadril svoj názor, že najlacnejšie riešenie by bolo zväčšiť starú vsakovaciu 

jamu. Po menšej rozprave predseda   návrhovej komisie prečítal návrh na  

Uznesenie č. 192 

 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach 

berie na vedomie 

riešenie havarijného stavu odvodnenia vstupu do základnej školy a odporúča starostovi obce dať 

vypracovať rozpočet na vybudovanie vsakovacej jamy. 

 

Hlasovanie č. 6                      

za:                   6 poslancov                     Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág, Lukáš Košťál 

             Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

Proti:               0 poslancov   

zdržal sa:      0 poslancov        

Návrh bol prijatý. 

 

K bodu 8. Prerokovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2024 : 

 

Hlavná kontrolórka Mgr. Helena Paučírová oboznámila poslancov s Plánom kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky obce Oponice na II. polrok 2024 ( príloha č.4). Nikto z poslancov nemal 

pripomienky.  
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Hlasovanie č. 7                      

za:                   6 poslancov                     Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág, Lukáš Košťál 

             Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

Proti:               0 poslancov   

zdržal sa:      0 poslancov      

 

Predseda   návrhovej komisie prečítal prijaté 

Uznesenie č. 193 

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach  

schvaľuje  

Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky na II. polrok 2024 

K bodu 9. Rozpočtové opatrenia č.8/2024 a 9/2024 : 

Starosta obce dal slovo Zuzane Geršiovej, ktorá oboznámila poslancov s Rozpočtovými opatreniami 

č.8/2024 (príloha č.5) a 9/2024 (príloha č.6). Nikto z poslancov nemal k predneseným opatreniam 

žiadne pripomienky. 

Predseda návrhovej komisie Ing. Ján Fráter  prečítal návrh na                                                               

Uznesenie č.194                                                                                                                                        

Obecné zastupiteľstvo v Oponiciach                                                                                                           

A) berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 8/2024                                                                                    

B) schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 9/2024      

Hlasovanie č. 8                      

za:                   6 poslancov                     Zuzana Kohajdová, Peter Kohajda,Štefan Virág, Lukáš Košťál 

             Ing. Ján Fráter, Miloš Kováč 

Proti:               0 poslancov   

zdržal sa:      0 poslancov      

Návrh bol prijatý. 

 

K bodu 12. Rôzne :        

Starosta obce Mgr. Milan Gál v rámci rôzneho informoval, že:                                                                                      

-  so Slovenskou technickou univerzitou v Bratislave  uzavrel memorandum o spolupráci, od 

budúceho roka musíme spraviť triedu pre žiakov 5. ročníka, trieda by sa spravila z tej miestnosti, 

kde je teraz šatňa a z tej miestnosti, ktorá je za ňou, šatňa by sa tak zrušila, skrinky by sa dali na 

chodbu, s projektom by nám mohli pomôcť študenti STU Bratislava,                                                                        

-  rieši zapísanie prístavby WC v základnej škole  do katastra nehnuteľností, lebo teraz je možné 

zapísať staré stavby, ktoré neboli v katastri                                                                                                                                         

-  podal žiadosť o dotáciu na rekonštrukciu WC v základnej škole na krajský školský úrad, ktorý 

oznámil, že prijatú žiadosť poslal na Ministerstvo školstva,                                                                               

- informoval, že PPA nám schválila dotáciu na chodník vo výške 49 995,40 €, teraz čakáme na 

zmluvu,                                                                                                                                                     

-  bola podaná žiadosť na Environmentálny fond  o dotáciu na traktor s príslušenstvom a kanalizáciu,                                                                                                                                                 

-  ide 5.11.2024  na sekciu ZMOSu, kde sa dozvie viac, ohľadom navyšovania poplatku za 

komunálny odpad, 
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O slovo sa prihlásil poslanec Lukáš Košťál, ktorý informoval, že OZ Slniečko pripravuje pre deti     

6. decembra oslavy  Mikuláša, ktorý príde do kinosály a pre ostatných občanov vianočnú tržnicu 

v tanečnej sále. 

K bodu 13. Záver: 

 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť a zasadnutie ukončil. 

Zasadnutie OZ bolo ukončené  o 18,30  hod. 

 

 

Prijaté uznesenia  sú prílohou zápisnice. 

V Oponiciach  29.10.2024 

 

 

 

 

Zapísala: Gabriela Šišková                   ......................................      dňa ................................... 

                                                        

 

Overovatelia:  

Štefan Virág                                            ..........................................    dňa ....................................      

 

Peter Kohajda                                           .........................................   dňa  .................................... 

 

 

Mgr. Milan Gál  starosta obce                 ..........................................   dňa ...................................... 

                                                                                                                   

 


